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Årsmötesprotokoll 
Fört vid ordinarie årsmöte i Smörvattnets Samfällighetsförening 

Tid: 2018-04-18, Klockan 19:00 
Plats: Gunnilse Gamla Småskola 
Närvarande: 42 fastigheter var representerade (52 medlemmar). 

1. Mötets öppnande och uppläsning av dagordning 
Ordföranden Tomas West hälsar alla välkomna och öppnade mötet med att presentera dagordningen 
samt sittande styrelse. 

2. Val av mötesordförande 
Sittande Tomas West valdes till mötesordförande 

3. Årsmötets stadgeenliga utlysande 
Årsmötet fann att kallelse till årsmötet var stadgeenligt utlyst. 

4. Val av sekreterare för mötet 
Mötet valde Jennie Thor som mötessekreterare 

5. Val av två justeringsmän och en suppleant 
Mötet valde Lena Amrén och Fredrik Karlandus valdes till justeringsmän, ingen suppleant valdes. 

6. Behandling av verksamhetsberättelsen 
Styrelsen redogjorde för verksamhetsåret som gått. 

7. Behandling av revisorernas berättelse jämte frågan om 
ansvarsfrihet för styrelsen. 

Kassören Anders Norlinder informerar om resultat och balansrapporten. Revisorerna redogör för 
revisionsberättelsen. Ansvarsfrihet för styrelsen fastställs för verksamhetsåret 2017 av årsmötet. 

8. Styrelsen redovisar verksamhetsplanen / underhållsplanen. 
Vägmästare Marcus Baric redogör för planerade investeringar för framtiden med fortsatt dikes 
arbeten och reparationer efter byggnationen av etapp 2. 

9. Behandling av motioner till årsmötet 
Inga motioner hade inkommit till årsmötet. 

10. Framställningar från styrelsen 
Styrelsen föreslår tecknande av abonnemang på Microsoft Office 365 för att hantera dokument. 
Framställan bifölls av årsmötet. 
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11. Styrelsens förslag till debiteringslängd 
Genomgång av förslag till ny avgift för vägföreningen 4,5% av prisbasbeloppet avrundat till närmaste 
hela hundratalet kronor per andel. Prisbasbeloppet för 2018 är 45 500 kronor avgiften skulle då 
hamnat på 2 000 kronor per andel. Sommarbostäder betalar en andel och åretruntbostäder betalar 
två andelar. Årsmötet biföll ny avgift. 

12. Val av styrelseordförande och styrelsemedlemmar 
Årsmötet valde Tomas West till ordförande ytterligare ett år. Mötet valde även Helena Jacobsson och 
Marcus Baric som ordinarie mötesdeltagare för två verksamhetsår. Samt Axel Wiberg som Suppleant 
1 för två verksamhetsår. 

Eftersom Jennie Thor kommer att flytta blir hennes ordinarie plats som hon suttit på i ett av två år 
vakant och den kommer fyllas av Michael Andersson som suttit ett av sina två år som suppleant 2. 
Därmed blir Suppleant 2 posten vakant för Michaels andra år. I det fyllnadsvalet valde årsmötet att 
välja in Britt-Marie Andersson. Till den senare fanns även Marita Åklint på förslag som kandidat, på 
övriga poster fanns inga andra kandidater. 

13. Val av revisorer och suppleant 
Årsmötet valde Sara Teike och Krister Arvidsson till revisorer på ytterligare ett verksamhets år. 
Platsen som suppleant lämnades vakant. Inga andra kandidater fanns föreslagna. 

14. Val av ledamöter till valberedningen 
Årsmötet valde Isabella Norlinder och Fredrik Karlandus till ledamöter i valberedningen. Inga andra 
kandidater fanns föreslagna. 

15. Övriga frågor 
 Mycket vägfrågor om vägskador i samband med etapp 2 kom upp och man behöver se över 

vägarna samt belysning. Många vill ha uppdatering via Facebook eller hemsidan, utskick av 
mejl tex. Ny webmaster ska se till att uppdateringar sker på ett bra sätt och vad man kan få 
ut av befintlig websida. 

 Robert Phil kommer ha totalansvaret för etapp 3, förutom Kretslopp och vatten 
 Trädfällning har skett och det ser bra ut, det går inte att behålla enstaka träd som blåser ner 

på vägen. 
 Lekplatsen vägförening Badvikshöjden gör en egen lekplats, det diskuteras om man kan grusa 

samt sätta upp nytt staket på ”gamla” lekplatsen. Olycka skedde där i vintras och staketet 
togs bort men fortfarande kommer barnen åka pulka där. 

16. Mötets avslutande 
Ordförande avslutar mötet och tackar medlemmarna för visat intresse. 
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Protokollets justering 
 

 

Sekreterare 
Helena Jacobsson 
(Jennie T. hade ej möjlighet att 
fullfölja sina uppgifter) 

 Ordförande 
Tomas West 

   
 
 
 

  

Justerare 
Lena Amrén 

 Justerare 
Fredrik Karlandus 

   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


